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Zápisnica 
z mimoriadneho zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 19.05.2016 

 

Prítomní: 
(podľa prezenčnej listiny)  

 

Program: 

1. Prejednanie žiadosti PaedDr. Oľgy Slušňákovej, riaditeľky MŠ, Sídl.  SNP ku kapacite 

alokovaných tried materskej školy na ulici Úzkej 

 

Otvorenie 

PaedDr. Peter Černý privítal na zasadnutí všetkých prítomných členov, zástupkyňu prednostu 

MsÚ, riaditeľku MŠ a vedúcu oddelenia spoločenských služieb. Členov komisie oboznámil 

s programom mimoriadneho zasadnutia, ktorý bol jednomyseľne schválený. 

 

1. Prejednanie žiadosti PaedDr. Oľgy Slušňákovej, riaditeľky MŠ, Sídl.  SNP ku 

kapacite alokovaných tried materskej školy na ulici Úzkej 

Žiadosť pani riaditeľky bola členom komisie zaslaná spolu z pozvánkou. 

 

Predseda komisie požiadal vedúcu OSS o informovanie členov komisie o žiadosti pani 

riaditeľky MŠ.  

Mgr. Lívia Gešková informovala členov komisie o tom, že pani riaditeľka dňa 11.05.2016 

požiadala Mesto Galanta o zaujatie stanoviska ku kapacite materskej školy pre deti 

v alokovanom pracovisku MŠ na ulici Úzka. Vo svojej žiadosti uviedla, že vzhľadom 

k efektivite vynakladaných finančných prostriedkov a kapacitných možností alokovaného 

zariadenia navrhuje v súlade so stanoviskom rady školy vytvoriť jednu triedu s počtom detí 

21. Ku svojej žiadosti priložila Zápisnicu z výkonu štátneho zdravotného dozoru zo dňa 

09.02.2016 a Stanovisko rady školy pri MŠ zo dňa 10.05.2016. 

Vedúca oddelenia dodala, že v zmysle zápisnice RÚVZ Galanta a legislatívy vzťahujúcej sa 

na kapacity škôl na prízemí MŠ na ulici Úzkej je stanovený max. počet detí 15 a na poschodí 

max. 13. Pani riaditeľka žiada otvorenie jednej triedy z dôvodu, že ak by v budove bola na 

prízemí zriadená herňa a na poschodí zvlášť spálňa pre jednu triedu, legislatíva povoľuje 

prijatie 21 detí do takejto triedy.  

PaedDr. Peter Černý požiadal pani riaditeľku o uvedenie kladov a nedostatkov plánovaného 

kroku. 

PaedDr. Oľga Slušňáková uviedla, že kladom by boli väčšie priestory pre deti, úspora 

finančných prostriedkov a nedostatkom riešenie prepustenia dvoch učiteliek.  

PaedDr. Peter Černý požiadal vedúcu oddelenia, aby do budúceho zasadnutia komisie 

školstva preverila možnosť zamestnania učiteliek v ostatných materských školách mesta. 

Mgr. L. Gešková dodala, že rozdiel medzi počtom 28 detí v dvoch triedach a 21 detí v jednej 

triede je 7, ktorý po odchode predškolákov sa netýka žiadnych konkrétnych detí, len do MŠ 

pani riaditeľka budúci týždeň by mohla o 7 detí prijať menej. Práve kvôli blížiacemu sa 

termínu zápisu bolo zvolané mimoriadne zasadnutie komisie. Podľa prognóz týkajúcej sa 

počtu detí od 1.9.2016 mesto má kapacity vo svojich materských školách na umiestnenie 

všetkých detí od 3 rokov, ktoré majú trvalý pobyt na území Galanty. 

PaedDr. O. Slušňáková dodala, že ako riaditeľka MŠ nemôže umiestniť na ulicu Úzku ani 

do dvoch tried viac detí ako 28 - kvôli záverom RÚVZ. 
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Komisia školstva ku kapacite MŠ, Sídl. SNP na alokovanom pracovisku na ulici Úzkej 

jednomyseľne zaujala nasledovné stanovisko: 

Odporúča riaditeľke materskej školy postupovať v zmysle záverov zápisnice RÚVZ 

v Galante a Stanoviska Rady školy pri MŠ, šídl. SNP a otvoriť jednu triedu pre 21 detí.  

 

 

Na záver predseda komisie poďakoval prítomným za účasť. 

 

  

 

 

V Galante dňa 19.05.2016                                                              PaedDr. Peter Černý v. r. 

Zapísala: Mgr. Lívia Gešková                    predseda komisie  


